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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Britt-Marie Färm, HSO 

Louise Lindström, DHRS 

Sirkka Husso, SRF 

Bengt Lyngbäck, HSO 

Susanne Grandby Klövfors, HSO 

 

Anmält förhinder: 

Cecilia Murray Kalderén, HSO 

Lena Huss, HSO 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Arjun Bakshi, förvaltningschef 

Niklas Malmström, sekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 11 april kl. 15:00-15:55 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 16 maj 2018 

 

 

 

Britt-Marie Färm     Susanne Grandby Klövfors 

Ordförande     Justerare 

 

 

Niklas Malmström 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Susanne Grandby Klövfors. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Under föregående möte lyftes frågan gällande uppföljning av 

indikatorer hörande till Ett Stockholm för alla - Program för 

tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2018-2023. Programmet har varit ute på 

remiss och kommunfullmäktige kommer att fatta beslut om den 

slutgiltiga utformningen; programmet kommer sedan att gälla från 

och med 2019 och indikatorerna kommer att ingå i ILS-webb och 

följas upp under tertialrapporterna.  

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss motion om att reformera stadens 

målstyrningsmodell 

AMN 2018-0019-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss av reviderat idrottspolitiskt program 2018-

2020 

AMN 2018-0055-01.06 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens yttrande, vill även betona 

skolorna betydelse i att anordna aktiviteter och uppmuntra elever till 

att delta. 

  

Yttrande över remiss av Stockholm stads riktlinjer för nationella 

minoriteters rättigheter 

AMN 2018-0064-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss av Strategi för romsk inkludering 

AMN 2018-0065-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 



 Protokoll 

FHR 2018-04-11 

Sida 3 (5) 

 

 

 

 

Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Yttrande över remiss av Handlingsplan för socialtjänstens arbete 

med barnfamiljer som lever under osäkra boendeförhållanden 

2017-2019 – Bilaga till Stockholms stads program mot hemlöshet 

2014-2019 

AMN 2018-0078-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss angående förändring av 

arbetsmarknadsnämndens reglemente 

AMN 2018-0126-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över revisionsrapport 2/2018 ”Stadens mottagande av 

nyanlända” 

AMN 2018-0046-01.04 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Svar på skrivelse gällande subventionerade arbeten i Stockholms 

stad 

AMN 2018-0042-01.06 

Rådet ansåg att förvaltningen gjort en bra sammanställning i ärendet 

och lämnade inga andra synpunkter på yttrandet.   

 

Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 

AMN 2018-0112-1.2.1 

Arjun Bakshi, förvaltningschef, föredrog ärendet. Det som 

genomsyrar förvaltningens förslag är inom fokusområdena: 

nyanlända, kvinnor som står utanför arbetsmarknaden och 

ungdomar. Förslaget kretsar mycket kring insatser för dessa genom 

bland annat kombinationsutbildningar där man väver samman Sfi-

utbildning med yrkesinriktade utbildningar, inom t.ex. vård och 

omsorg, bygg et cetera. Förvaltningen satsar vidare på uppsökande 

verksamhet för att nå ungdomar som står utanför alla system. 

Förvaltningen beskriver även i ärendet behovet av att utöka platser 

inom bland annat rehabilitering för personer med 

funktionsnedsättningar.  

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.   

 

Anmälan enligt Lex Sarah i egen regi inom Jobbtorg Stockholm 

AMN 2017-0135-01.05 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

 

 

Månadsrapport mars 2018 

AMN 2017-0297-01.02 

Månadsrapporten utsändes senare, och kommer att skickas ut till 

rådet samtidigt som det publiceras till nämnd.  

§7. S:t Julianpriset 2018 

Rådet förde en diskussion gällande potentiella nomineringar till 

årets S:t Julianpris. 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Rådet uttryckte att Excel-dokumenten för anmälningsärenden 

fortfarande inte fungerar med talsyntesen, vid nästa utskick kommer 

ett test att genomföras med dessa som PDF-filer istället.  

 

Lokalernas tillgänglighet är fortsatt god och den mobila hörslingan 

som förvaltningen införskaffat fungerar väl.  

§9. Övriga frågor 

Louise Lindström informerade rådet om VIDD kompetens, som är 

ett projekt som drivs av föreningen Pascal. Det 

arvsfondsfinansierade projektet har som långsiktigt mål att ge 

pedagogiskt stöd i form av en plan (2019) för att öka olika typer av 

tillgänglighet i utbildningar inom pedagogik och många 

konstområden där personer med 

funktionsnedsättningar/funktionsvariationer är underrepresenterade. 

 

Rådet efterfrågade enheten för arbetsgivarsamverkans (EfAS) 

arbete, som syns i anmälan av delegationsbeslut där de ingår olika 

avtal, rådet undrade huruvida dessa avtal innefattar individer med 

funktionsnedsättningar. Rådet efterfrågade vidare ett föredrag från 

enhetschefen för EfAS gällande verksamheten. 

 

Förvaltningens svar: EfAS skriver partnerskap med organisationer 

och en del av partnerskapet är att få ut individer i arbete; individer 

med funktionsnedsättning en av de prioriterade grupperna inom 

dessa partnerskap. Enhetschefen för EfAS kommer att bjudas in för 

ett föredrag. 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 16 maj 2018, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§11. Mötet avslutades 

Ordförande tackade deltagarna och mötet avslutades. 


